

NOTICE 通告

本中心編號：PM/GRPS/N117-18

警告：滅蟲事宜

茲通知各住戶，客戶服務中心將於 2018 年 5 月 2 日(星期三)、2018 年 5 月 8 日(星期二)、2018 年 5 月 15 日(星期二)、2018 年 5 月 23 日(星期三)及 2018 年 5 月 29 日(星期二)由上午十時至下午六時正於平台花園及車路花槽範圍進行滅蟲工作。

敬請各住戶對其小童多加叮囑及照顧，盡量遠離噴射殺蟲劑之範圍，若不小心接觸，應立即進行清洗。

多謝合作！

此致

大埔寶馬山各住戶

大埔寶馬山客戶服務中心 啟

2018 年 4 月 30 日

*本通告將於 2018 年 5 月 30 日除下

Date : 30 April 2018

To : All Residents of Grand Palisades

Warning : Pests Control Services

Please be informed that pests control service will be conducted at the podium garden and planters near driveway from 10:00 a.m. to 18:00 p.m. on 2 May 2018 (Wednesday) 、8 May 2018 (Tuesday) 、15 May 2018 (Tuesday) 、23 May 2018 (Wednesday) & 29 May 2018 (Tuesday).

For your safety, please kindly stay away from the treated areas. Moreover, residents are advised to remind and be care of their kids. If in contact with the insecticide, please wash thoroughly by water.

Thank you for your attention!



Grand Palisades Customer Service Centre

**This notice will be removed on 30 May 2018*

信和物業管理有限公司
Sino Estates Management Limited

信和集團成員 A member of Sino Group



信和管業優勢
Sino Property Services